
Dubten del conveni aprovat amb el Consorci de la Costa

Brava sobre la planta de Mont full�

Els dos pous del pla del Sitjar, a Salt (a la imatge

d'ahir), abastiran dÕaigua al Giron�s en cas

dÕemerg�ncia. QUIM PUIG.

Un mes i onze dies abans de les eleccions municipals, lÕequip de

govern de Girona, de Junts i ERC, va obtenir lÕaval del ple al conveni

que ha embastat amb el Consorci dÕAig�es de la Costa Brava

(Cacbgi) sobre lÕ�s compar tit de lÕestaci� de tractament dÕaigua

potable (ETAP) de Mont full� (Bescan�). LÕacord actualitza els preus

per al tractament, que lÕAjuntament presta al Consorci des de fa

anys,  i posa f i a un mecanisme ÒirregularÓ, en paraules del regidor

de Sostenibilitat, Mar t� Ter�s (Junts).

Nom�s els tretze regidors de lÕequip de govern van donar el

vistiplau a un conveni per quatre anys amb el Consorci. A Bea

Esporr�n (PSC) li va semblar que sÕhavia perdut Òuna opor tunitatÓ i a

Laia P�lach (Guanyem) la llista de preguntes sense resposta li

resulta massa llarga.

Per Ter�s, el conveni resol la meitat del problema, Òuna situaci� enquistada des de fa tempsÓ, per� va dir que t�

una Òseguretat jur�dica absolutaÓ. Des del 2012, amb lÕampliaci� de la planta, lÕAjuntament presta un servei a

lÕ�rea de Girona i a la Costa Brava Centre de manera Ògens ordenada, amb tarifes del 2013Ó, cosa que el conveni

ordena, va explicar el regidor. No resol Ðva admetreÐ quina administraci� o entitat �s titular de la par t ampliada

de la planta, que ara �s de lÕAg�ncia Catalana de lÕAigua (ACA). En el conveni Girona-Consorci, lÕACA af irma que

vol cedir-ne la titularitat.

P�lach va demanar que lÕaprovaci� sÕajorn�s f ins a esclarir alguns assumptes. La regidora de Guanyem va parlar,

entre altres inc�gnites, del fet que la concessi� de lÕACA al Consorci del 2012 Òno va ser publicadaÓ, que el preu

del servei no va ser aprovat per lÕempresa p�blica i que Òno sÕhan determinat els drets dÕ�s [de les administracions

i ens p�blics] de les instalálacionsÓ.  Per tant, dÕalguna manera  Ðva dir P�lachÐ, no es pot aprovar un conveni

entre les par ts sense saber qui en t� la titularitat. Aix� hauria de ser incl�s en un acord entre lÕACA, lÕAjuntament

i el Consorci.

Pous de Salt i sequeraDÕaltra banda, el ple va aprovar Ðper unanimitat i de manera def initivaÐ el pla

dÕemerg�ncia municipal per sequera. Ter�s va admetre que la situaci�  del pa�s �s ÒcomplicadaÓ i que el pla

preveu Òrestriccions en lÕ�s de lÕaiguaÓ i la captaci� dels pous de Salt per abastir Girona, Salt i Sarri� i altres

municipis  si conv�.

La por taveu del PSC, S�lvia Paneque, va explicar que coincideix amb el que va dir lÕalcaldessa, Mar ta Madrenas

(Junts), el 3 dÕabril. En un balan� del mandat, la batllessa va criticar lÕACA per haver manifestat la intenci� de

sancionar els ajuntaments catalans en lÕaprovaci� del decret de sequera. Segons dades del PSC, lÕACA hauria

inver tit 1,5 milions dels 18 previstos, un 4%, en nous abastaments supramunicipals o refor� dels existents arreu

del pa�s des del 2016.La biblioteca, el 2025LÕAjuntament tamb� va aprovar que destinar� 697.731,48 euros

Ð214.686,61 euros el 2024 i 483.044,88 el 2025Ð a la construcci� de la nova biblioteca a lÕedif ici de la Casa de

Cultura ÐlÕequipament es va tancar fa m�s dÕuna d�cadaÐ. Amb lÕaprovaci� del punt, lÕAjuntament solálicitar� una

subvenci� dÕun mili� a lÕEstat. El govern espanyol ja va incloure la par tida en els pressupostos generals de lÕEstat



(PGE) del 2023.

Durant el ple, que va durar quatre hores i mitja, M�riam Pujola (Cs) i lÕedil no adscrit Daniel Pamplona van haver de

marxar per indisposici�.
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